
PROTOKOLL nr 12
vid sammanträde den 15/9 1958 i Djurgårdens Idrotts
överstyrelse på Stadion.
NÄRVARANDE: Dunér, Eckerbrant, Rinman, Lövdahl, Norén 

och Liliequist.
Förhindrad: Nordlund.

Rapport från skidor:
§ 90.

Rapporterade Norén från skidsektionen, att dess ordf. (Jäderholm) låtit 
konstatera, att ”rörelsen i stort sett låg nere” men att man planerade 
ett sammanträde inom styrelsen så fort hans tid så tillät. Denna passivi
tet inom sektionen gav ÖS än en gång anledning ifrågasätta om sektionen 
hade de lämpligaste ledarna. Inte ens något uppröjningsarbete inom om
rådet vid Hammarbybacken (lämpligt som träningsjobb för de aktiva) hade 
sektionen kommit sig för att utföra.

SM och slalom:
§ 91.

Från slalomsektionen meddelade Norén, att årsmöte bestämts till den 1/10. 
I fråga om den av ÖS begärda undersökningen om möjligheten att få lagtäv
lingen för damer vid SM i vintras i Kiruna godkänd i sådan motto, att Djur
gården son enda fullföljande lag skulle tillerkännas SM-värdigheten, hade 
sektionsordf. Sven Nilsson under hand låtit underrätta sig om att något 
slags prejudikat förelåg som hinder för ett sådant godkännande. Han före
slog därför att ÖS skulle driva ärendet vidare. ÖS beslöt låta Holger 
Carlsson informera sig i ärendet med ledning härav vidta ev. åtgärder.

SM-anslag i brottning:
§ 92.

På framställning äv brottningssektionen beslöts medge ett anslag på 
kr. 200:- för Edvin Vesterbys SM-start.

Sektionen lät meddela sig ha dagar på hand för tävlingar i 2 dagar i 
Eriksdalshallen tillsammans med BK Athén men ställde sig tvekande till möj
ligheten att på grund av den vikande publikkonjukturen för brottning ro 
en tävling i hamn. Som annat sysselsättningsaltérnativ hade man ett för
slag om ett lotteri. ÖS stödde sektionen i dess tvekan om de ekonomiska 
möjligheterna med en tävling. Vad lotteriet beträffade anvisades som en 
lämplig väg att engagera sektionen i föreningens bordtennislotteri. I 
detta sammanhang meddelade lotteriföreståndare Norén, att arbetena i stort 
sett var avslutade och att ansökan till ÖÄ med det snaraste skulle ingå.

TV och fotboll:
§ 93.

Meddelade ordföranden att på begäran av allsvenska serieföreningen en 
kontakt med TV hafts av representanter för AIK och Djurgården för att 
dryfta ekonomiska spörsmål. Ingen ersättning, meddelades från TV-sidan, 
kunde beräknas utgå för sådana eftersändningar, vilka nu förekommer som 
regel på måndagar och som omfattar kortare tid än 3 minuter. Nya under
handlingar skall följa.

TV och bordtennis:
§ 94.

Meddelades att överenskommelse träffats att Sveriges Radio till Djurgår
den betalar kr. 3.000:- för rätten att TV-sända SM-tävlingarna i bord
tennis 1959.
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Bandyträning:
§ 95.

Rapporterade Lövdahl, att brottningssektionen träffat överenskommelse 
med bandysektionen med rätt för den senare att få disponera brottarnas 
klubblokal för konditionsträning varje onsdag.

Lokalpersonal:
§ 96.

Diskuterades olika namnförslag för de poster (vaktmästare och lokal
föreståndare), som kan komma att tillsättas så snart Djurgården får ta 
de nya lokalutrymmena i Stadion i besittning. Underhandlingar om hyres
belopp för dessa har ägt rum och lett till en preliminär överenskommelse.

Fotbollsturné:
§ 97.

Orienterade ordföranden i korthet om fotbollssektionens turnéplaner för 
hösten, vilka dock ännu ej fastställts. Närmast avses en 3-dagarsturné 
till Barcelona för spelande av en enda match med möjlighet till visst 
netto för Djurgården. Senare skulle en något längre till England gående 
turné kunna beräknas.


